

## 業務轉讓通告

依據《業務轉讓（債權人保障）條例》  
（香港法例第 49 章）第 4 及 5 條

茲通告香港和泉電氣有限公司，其註冊地址為香港九龍觀塘道 370 號創紀之城 3 期 16 樓 01 室（“出讓人”），以“IDEC”，“APEM”及“Tokyo Sensor”的標識於香港九龍觀塘道 370 號創紀之城 3 期 16 樓 01 室經營電器及電子元件貿易業務（“該業務”），已同意將該業務連同出讓人有關該業務之指定資產轉讓予 IDEC HONG KONG CO., LIMITED，其註冊地址為香港九龍觀塘道 370 號創紀之城 3 期 16 樓 01 室（“承讓人”）。

該業務轉讓將於 2024 年 3 月 31 日（或出讓人與承讓人協議的其他較後日期）（“轉讓日”）進行交割。

承讓人有意在香港九龍觀塘道 370 號創紀之城 3 期 16 樓 01 室以“IDEC”，“APEM”及“Tokyo Sensor”的標識並以 IDEC HONG KONG CO., LIMITED 之名義經營該業務。

所有轉讓日之前由出讓人招致該業務的債務、責任及義務，由出讓人承擔。

茲通告根據業務轉讓（債權人保障）條例，於本通告最後刊登日期起計滿一（1）個月後，承讓人就出讓人因經營該業務而產生之一切債項和義務所承擔的責任（如有）須告終止，除非於該屆滿日期前已提出訴訟則作別論。

日期：2024 年 3 月 8 日

香港和泉電氣有限公司  
香港九龍觀塘道 370 號  
創紀之城 3 期 16 樓 01 室  
出讓人

IDEC HONG KONG CO., LIMITED  
香港九龍觀塘道 370 號  
創紀之城 3 期 16 樓 01 室  
承讓人

## NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

NOTICE is hereby given that IDEC IZUMI (H.K.) COMPANY LIMITED, whose registered office is at Unit 01, 16/F., Millennium City 3, 370 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong (the “Transferor”), carrying on the business of trading of electrical and electronic components under the brand names of “IDEC”, “APEM” and “Tokyo Sensor” (the “Business”) at Unit 01, 16/F., Millennium City 3, 370 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong, has agreed to transfer (“the Transfer”) certain assets and liabilities relating to and used in the Business to IDEC HONG KONG CO., LIMITED, whose registered office is at Unit 01, 16/F., Millennium City 3, 370 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong (the “Transferee”).

Completion of the Transfer will take place on 31st March 2024 (or such later date as the Transferor and the Transferee may agree) (the “Transfer Date”).

The Transferee intends to carry on the Business as a going concern in succession to the Transferor at Unit 01, 16/F., Millennium City 3, 370 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong with the brand names of “IDEC”, “APEM” and “Tokyo Sensor” under the name of “IDEC HONG KONG CO., LIMITED”.

All debts, liabilities and obligations incurred by the Transferor in connection with the Business up to the Transfer Date shall be borne by the Transferor.

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of

Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 8th day of March 2024.

IDEC IZUMI (H.K.) COMPANY LIMITED  
Unit 01, 16/F., Millennium City 3,  
370 Kwun Tong Road,  
Kowloon, Hong Kong  
*The Transferor*

IDEC HONG KONG CO., LIMITED  
Unit 01, 16/F., Millennium City 3,  
370 Kwun Tong Road,  
Kowloon, Hong Kong  
*The Transferee*